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«Ανοιχτή απαντητική επιστολή στον κ. Αγερίδη» 

 

…Συνάδελφε, 

Αν επιθυμούσες πράγματι και απέβλεπες στη διατήρηση της εσωτερικής ηρεμίας 

του Κέντρου, δε θα τη διατάρασσες με πράξεις που όχι μόνο δεν τις χαρακτηρίζει 

«πνεύμα συνεργασίας και συναδελφικότητας» αλλά απαξιώνουν το προσωπικό του 

Κέντρου και κυρίως βρίσκονται εκτός των αρμοδιοτήτων που σου ανατέθηκαν από 

το Δ.Σ. του ΚΑΠΕ. 

Δεν αξίζει να σχολιάσουμε τον ισχυρισμό σου ότι δεν συμφώνησες στην πρότασή 

μας να μην προβείς σε καμία ενέργεια μέχρι να έρθει ο προϊστάμενος ΔΟΥΔ και 

πραγματοποιηθεί συνάντησή μας (και με τη Νομική Σύμβουλο), ει μη μόνο να 

καταδείξουμε ότι μας απέκρυψες τη δρομολόγηση εκ μέρους σου ενεργειών των 

οποίων δεν ήθελες να προκαλέσεις την «διακοπή ή αναστολή» όπως ο ίδιος 

αναφέρεις.  

Δυστυχώς, ανέλαβες να ασκήσεις καθήκοντα κατ’ αναπλήρωση του Γενικού 

Διευθυντή, αλλά, όπως διαπιστώθηκε στη πράξη, δεν φρόντισες ούτε να μάθεις 

ποια είναι αυτά και ούτε τι προβλέπει το ιδρυτικό μας Π.Δ. Αλήθεια, από πότε ένας 

Πρόεδρος του ΔΣ του ΚΑΠΕ «δίνει εντολές», ενώ έχει υποβάλει ήδη την παραίτησή 

του και αναμένει την τυπική αποδοχή της από τον Υπουργό και παράλληλα δεν 

ασκεί και καθήκοντα Γενικού Διευθυντή; Όφειλες τουλάχιστον να γνωρίζεις ότι ο 

Πρόεδρος του ΚΑΠΕ δε δίνει εντολές, αλλά έχει άλλες συγκεκριμένες 

αρμοδιότητες σύμφωνα με το άρθρο 7 του ΠΔ 375/1987 και μόνον αυτές. 

Πιστεύεις και δε διστάζεις να το διατυπώνεις και εγγράφως ότι η λειτουργία του 

ΚΑΠΕ, η τήρηση των διαδικασιών, των σχετικών κανονισμών ή διατάξεων που το 

διέπουν, εξαρτώνται  από την «προσωπική σου εκτίμηση της κατάστασης»; 



Τέτοια καθήκοντα άραγε σου ανατέθηκαν από το ΔΣ του ΚΑΠΕ και με τέτοιο 

τρόπο, κατά παράβαση κάθε διατάξεως του Π.Δ. του Κέντρου, κλήθηκες να 

ασκήσεις; 

Από πότε, οι διάφορες εγκύκλιοι που καταφθάνουν στο ΚΑΠΕ είναι «υπηρεσιακές 

εντολές προϊστάμενων υπηρεσιών» και από πότε το ΚΑΠΕ έχει προϊστάμενες 

υπηρεσίες; Έχεις ακούσει κάτι περί «διοικητικής και οικονομικής αυτοτέλειας» του 

ΚΑΠΕ;  

Αναφέρεις ότι στα καθήκοντά σου είναι η «διεκπεραίωση όλων των τρεχουσών 

υποθέσεων του ΚΑΠΕ», μήπως τέτοια είναι και η ανατροπή της απόφασης του ΔΣ 

για το άρθρο 31 του νόμου 4024/2011; 

Τι υπονοείς με την «ανεξήγητη καθυστέρηση της γνωμοδότησης της Νομικής 

Υπηρεσίας του ΚΑΠΕ»; Έχεις «κατά την προσωπική σου εκτίμηση» την άποψη ότι η 

Ν.Υ. θα έπρεπε να σου γνωμοδοτήσει εντός ολίγων ωρών για ένα τέτοιο σοβαρό 

θέμα; Και γιατί άραγε δεν αναφέρεις πότε ακριβώς ζήτησες από τη Ν.Υ. να 

υποβάλει τη σχετική γνωμάτευση και πότε ακριβώς σου την διαβίβασε, αλλά 

αφήνεις σκοπίμως υπόνοιες περί…. ανεξήγητης καθυστέρησης; Πού οφειλόταν 

άραγε η σπουδή της άμεσης εφαρμογής μιας εγκυκλίου που έθετε χρονικά 

περιθώρια διαβίβασης των οικονομικών στοιχείων μέχρι και την 10 Σεπτεμβρίου, 

χωρίς ενημέρωση του Δ.Σ. και λήψη σχετικών οδηγιών;   

Ας υποθέσουμε ότι εν αναμονή της απάντησης της ΕΛΣΤΑΤ ήθελες να προετοιμαστεί 

η υπηρεσία για την περίπτωση αρνητικής απάντησης. Μήπως έκανες κάποιες 

ενέργειες για να έρθει άμεσα αυτή η απάντηση, στο πλαίσιο της «διεκπεραίωση 

όλων των τρεχουσών υποθέσεων του ΚΑΠΕ»;  

Στην παράγραφο 4 αναφέρεις «…εφόσον δεν αποσταλεί στο ΚΑΠΕ ρητή απόφαση 

μη εφαρμογής του άρθρου 31». Πώς σου προέκυψε αυτό; Είναι δικό σου 

εφεύρημα; Ποιός είπε ότι αναμένουμε ρητή απόφαση μη εφαρμογής; Ακριβώς το 

αντίθετο συμβαίνει. Αν ακόμα έρθει η απόφαση εφαρμογής έχουμε κάθε λόγο να 

το αμφισβητήσουμε και θα το αντιμετωπίσουμε. 

Για τα λεγόμενα σου, στην αμέσως επομένη παράγραφο, δεν υπάρχουν λόγια να σε 

χαρακτηρίσουμε: Όχι ως εργαζόμενο που έχει δικαίωμα να έχει οποιαδήποτε 

άποψη αλλά ως «θεσμικό εκπρόσωπο» του ΚΑΠΕ. Η πολιτική της «ήπιας στάσης στο 

θέμα» (σ.σ. άρθρο 31) είναι η από κοινού συμφωνημένη τακτική που έχουν 

ακολουθήσει όλα τα μέρη (Διοίκηση, εργαζόμενοι, Νομική υπηρεσία) στο 

συγκεκριμένο θέμα. Όσον αφορά το θέμα της είσπραξης της δόσης του τακτικού 

προϋπολογισμού, θα έπρεπε να έχεις κινητοποιηθεί να εισπραχθεί.  



Αλλά και ο τρόπος που διατυπώνεις τα επιχειρήματά σου για να ενοχοποιήσεις τη 

Νομική Υπηρεσία, για κάτι που δεν είναι στην αρμοδιότητά της, δείχνει ότι 

βρίσκεσαι σε απόλυτη σύγχυση: Η αναφορά σου στη Ν.Υ. η οποία «έφερε σήμερα 

το Κέντρο σε κατάσταση ενδεχόμενης αδυναμίας είσπραξης του εγκεκριμένου 

τακτικού προϋπολογισμού» που «σημαίνει προβλήματα μισθοδοσίας» μόνο φαιδρή 

μπορεί να χαρακτηρισθεί. 

Η παραίτησή σου από τη θέση του εκτελούντα καθήκοντα κατ’ αναπλήρωση 

Γενικού Διευθυντή, μετά από όσα ισχυρίζεσαι, δεν αρκεί. Έχασες τη δεδηλωμένη…. 

την αξιοπιστία και σεβασμό των συναδέλφων σου. Η πλημμελής άσκηση των 

παραπάνω καθηκόντων που σου ανατέθηκαν και οι μη νόμιμες ενέργειές σου που 

θέτουν σε κίνδυνο την οικονομική βιωσιμότητα του Κέντρου και των εργαζομένων 

του, είναι ασυμβίβαστες για έναν εργαζόμενο που κατέχει ακόμα θέση ευθύνης.  

Σου υπενθυμίζουμε ότι τόσο στη συζήτηση που είχες με τα μέλη του ΣΕΚΑΠΕ στις 23 

Αυγούστου, όσο και στην τηλεφωνική επικοινωνία με το Πρόεδρο του Μ. 

Δαμασιώτη, σου έγινε σαφέστατη προτροπή ότι αν για οποιοδήποτε λόγο κληθείς 

να υλοποιήσεις αποφάσεις που είναι βλαπτικές για το ΚΑΠΕ και τους εργαζόμενους 

του, υπάρχει πάντα  ο αξιοπρεπής δρόμος της παραίτησης. Αυτό ισχύει για τον 

καθένα μας, ιδίως για όσους έχουν θέση ευθύνης… 

 
 
 

 

  

 

Για το Δ.Σ. 

 

Ο Πρόεδρος O Γενικός Γραμματέας 

 

 

 

 

 

 

Δαμασιώτης Μάρκος Παπαβασιλείου Διονύσιος 

 


